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Agenda: 

• Informasjon fra rektor 

• Natteravn for Austrått 

• Elevkveld høst 

• Sosiale Medier 

• Aktivitetsplan for skoleåret 

• Eventuelt 

 

Informasjon fra rektor: 

 

- Inndeling av skolegården: Er nå delt i to, yngste på nye siden, eldste på gamlesiden. 

Spørsmål fra FAU om det må være så todelt, noen av de eldste opplever dette som negativt 

siden det siste lekeapparatet er fjernet. Tilsvar: Dette er normalt ved flere skoler. Dårlig 

erfaring med blanding både fra de yngste og de eldste. Lærere er også vakter i områdene 

hvor de kjenner barna. Vurdering av trygt og godt skolemiljø. Testperiode under korona ift 

rullering, og det skapte uro. Siste friminutt fredag og onsdag, er det SFO-tid og området er 

åpent for alle. Skolen ønsker ikke endring per i dag. 

- Uro: Språk og omgangstone er en utfordring. Flerspråklig skole hvor språkkompetanse er 

varierende knyttes ofte til omgangstone. Fokusområde for skolen. Ønske fra FAU om å 

involvere foreldre for å ta et felles «krafttak», muligens sammen med korps, IL osv. Rektor 

noterer dette til etter høstferien.  

- Skjermbruk: Kommentar om skjermbruk i matfriminutt. Rektor sier at dette er 15min 

Supernytt, og de ønsker å fortsette med dette. Rektor mener at skjermtid på fritid er mye 

mer omfattende enn 15min med pedagogisk innhold.  

- Toalettvegring: Kjent problemstilling, men rektor mener ikke det er et problem. Overgang 

for 1./2.klasse som går fra egne toalettområder til de store felles toalettene i hovedbygget. 

Tidvis har de eldste barna brukt toalettene som oppholdsrom. I friminutt går vaktene alltid 

innom toalettene. Kommenteres at flere barn unngår å gå på do på skolen. Rektor forhører 

seg med lærere i 3./4.klasse om dette oppleves som et problem. 

- Trafikk: pågående trafikkarbeid nær skolen. Det vil sendes ut skriv om sykkellykter og refleks. 

 

Natteravn på Austrått: Ytret behov fra foreldregruppen, har blitt diskutert mye i fjor. Diskusjon med 

Iglemyr og Høyland er at de ønsker det samme, men alle opplever logistikken som krevende. Man 

ser behov for «ildsjeler» for å drifte dette, slik at dette ikke tas i regi av FAU. Det eksisterer en 

Spond-gruppe, og det finnes tøy i Bydelshuset. FAU ber rektor om å sende ut informasjon til 

foreldregruppen for å se om noen ønsker å ta ansvar for dette. 

Elevkveld: Uke 43; 23.okt. I regi av 2. og 7.klasse. (Dato sjekkes med sosialrådgiver Siri Hansen før 

dette distribueres til trinnkontakter.) Det må bestilles pizza, og handles inn på Storcash (Ninja 

sjekker hvem som har Storcash-kortet). FAU-gruppa i spond har en gjøre-liste som kan følges.  



 

 

Sosiale medier: Spørsmål om man ønsker å lage en «kontrakt» med barna på dette. FAU planlegger å 

invitere til foredrag med eksempelvis fagstaben i kommunen eller politiet. Tentativ dato onsdag 15. 

januar (med forbehold om tilgjengelighet). Potensielt dele kvelden i to (yngste/eldste). Innhenter 

informasjon fra Våland skole i forkant. 

Aktivitetsplan for skoleåret: Tilbakemeldinger på denne. Vil revideres tilbake til der den var for å 

unngå forvirring. Oppfordrer til bruk av Spond-arrangement tidlig, tipser om bruk av «Oppgaver» 

som kan tildeles. 

 

Referent: Ruth Herikstad 



 


